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    P O R O Č I L O 
 
 
 
Z  EP do 20 let  od 22.7. do 25.7. v Kopru ( Ankaranu ). 
 
 
Po vseh zapletih pred samim prvenstvom ( sprememba kraja in datumov ), se je od  22. 7. do 25. 7. v 
Ankaranu odvijalo evropsko prvenstvo do 20 let. 
Komisija za odbojko na mivki pri ZOSS je bila zadolžena za nabor sodnikov in se je držala svojih 
sklepov. Tako sta poleg delegiranih sodnikov s strani CEV- a ; Christian Didembourg in Patrick De 
Maeyer ( BEL ), Oana Sarb ( ROM ) ter Rafael Godoy ( SPA ), na povabilo naše zveze od tujih 
sodnikov sodelovala tudi dva švicarska sodnika; Jonas Personeni in Christian Wolf. 
Komisija je glede na dosedanjo uspešnost določila naslednje sodnike: Anton Pevc, Janko Plešnik, 
Dejan Perčič, Gregor Novak, Jernej Rojc, Iso Adrovič in Jure Pogačnik. 
Domači sodniki so v Ankaran prispeli po dogovoru 21.7. dopoldne. Dan prej pa so bili na prizorišču že 
prisotni Pevc, Perčič in Plešnik. 
 
Delegat na prvenstvu je bil g. Ilija Ilijev iz Bolgarije. 
 
 
20.7. dopoldne sem v Trstu najprej sprejel Oano Sarb, ki je prispela z vlakom, nato pa sem odšel še na 
tržaško letališče po belgijska sodnika.  
 
V sami organizaciji je marsikaj šepalo saj smo morali sodniki opravljati delo '' taxistov '' z letališča in 
postavljati igrišča ( 4 ), ki jih 21.7. takorekoč še ni bilo. Stroške prevozov nam je po turnirju povrnil 
organizator. 
 
Ne bom se spuščal v probleme organizacije in odgovornosti. 
 
Problem pa je bil v tem, da poleg obveznega teoretičnega seminarja 21. dopoldne, nismo opravili 
praktičnega dela seminarja, saj tekmovalci niso imeli možnosti treninga. To je povzročilo tudi nakaj 
negodovanj s strani predstavnikov reprezentanc. Poleg tega so nekatere reprezentance na letališču 
čakale precej dolgo, saj kljub naši pomoči ni bilo dovolj avtomobilov. 
 
Naslenji problem je nastal, ko smo ugotovili, da organizator ni zagotovil zapisnikarjev in 
semaforistov. S pomočjo Perčiča, Mačka, Marinkota in Miljeviča smo poiskušali rešiti nastalo 
situacijo. Delno nam je to tudi uspelo, kljub temu pa smo morali '' prosti '' sodniki prva dva dneva sami 
pisati zapisnike. Navodila za pisanje zapisnika so se zato izvajala sproti, ko je bilo to potrebno. 
 



Pojasnilo: na turnirjih so zapisnikarji po večini prostovoljci in niso nujno izprašani sodniki. Zato se je 
komisija v dogovoru z OZS-jem dogovorila, da te ljudi zagotovi organizator. ( sklep komisije z dne 
11. 6. ) 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
SKLEP 4: 
Naredi se seminar za zapisnikarje, ki ga bo vodil Pevc Anton. Zapisnikarje mora preskrbeti 
organizator. 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
Problemi so nastali tudi, ko domačin zaradi premalo informacij ni zagotovil zadostno število 
pobiralcev žog. 
 
Kljub temu moramo pohvaliti ves trud domačinov, ki so bili, ne po njihovi krivdi, 
nepripravljeni na tako tekmovanje. 
S svojim predanim delom so spravili tekmovanje pod streho in sodniki smo jim z veseljem pri 
določenih stvareh priskočili na pomoč. ( Primer nepripravljenosti, ko ni bilo zagotovljene 
navadne vode za tekmovalce). 
 
 
Tekmovalni del prvenstva je s strani sojenja potekal brez pripomb. 
Naši sodniki so pokazali znanje in kvaliteto, saj so sodili tudi najbolj odločilne boje. 
Poleg tega so se izkazali v timskem delu in dobrem obnašanju izven igrišč. 
 
V poročilu delegata g. Ilijeva je bilo naše sojenje in delo ocenjeno kot zelo dobro. 
 
Nastanitev, hrana in sodniška oprema je bila zelo dobra. 
Protokolarni del tekmovanja je bil na visokem nivoju. 
Tudi sodniška nadomestila so bila izplačana na prizorišču. 
 
Tuji sodniki in ostali gostje ( npr. podpredsednica CEV-a  ga. Mijić Snježana ) so bili zelo 
zadovoljni z vsem kar se je dogajalo izven tekmovanja in se bodo radi vračali v Slovenijo. 
 
Če povzamem, lahko še enkrat pohvalimo naše sodnike, saj so svoje delo na prvenstvu 
opravili z odliko.  
 
Dodatki: seznam tekem in sodnikov, fotografije. 
 
 
 
         Zapisal: Anton Pevc 
 
Št. tekem, ki so jih odsodili naši sodniki na EP U-20: 
Adrovič Iso: 22 
Novak Gregor 23 
Perčič Dejan 24 
Pevc Anton 20 
Plešnik Janko 22 
Pogačnik Jure 21 
Rojc Jernej 26 


